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Ang forurenset elv 
 
Håper denne e?post kan videresendes til rette instans. 
 
Vi har hytte på Nappane. 
I hele sommer har hunden vår vært plaget med kraftig diare etter at vi har vært på hytten. 
Hun har vært så syk at vi har måttet ta henne med til dyrlege. 
 
Vi har klart å holde henne vekke fra denne elven, men nå i helgen klarte hun å hoppe ut i. 
Og har nå fått tilbakefall igjen. 
 
Det vi har mistanke om er at denne elven som renner forbi Titlandvegen nr. 402, er forurenset. 
Vi har snakket med andre som har hytte og med fastboende og deres hunder har også vært plaget med 
diare. 
 
Noen fastboende som har antydet at denne forurensingen kan skyldes overkapasitet på septistanken 
tilhørende Nappane mottak og omsorgssenter, da det gjennom sommeren har vært flere beboere her 
enn det som er vanlig. 
Men som sagt dette er bare antydninger. Vi har ikke noe konkret å forholde oss til her. 
 
Vi ønsker og håper noe kan bli gjort med dette. Både med tanke på våre hunder, men ikke minst med 
tanke på andre dyr i området. 
Vi vet det bl.a. er en gode del hjort som tråkker rundt i dette området. 
 
Mine spørsmål er: 
Kan kommunen undersøke dette nærmere? 
Bør vi ta vannprøver og sende til dere? 
Er det noe annet vi kan/bør gjøre? 
 
Håper på snarlig tilbakemelding 
 
Med vennlig hilsen 
Bente Fosse 
Tlf 4729 4776 


